
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

SATIKSMES DROŠĪBAS KOMISIJA 

2024.GADA 14.NOVEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 11 
 

Sēde sasaukta: 14.11.2024. 

Sēdi atklāj: 14.11.2024. plkst.12:29:58 

Sēdi slēdz: 14.11.2024. plkst.13:27:36 
 

Piedalās:  

Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs 

Komisijas priekšsēdētāja vietnieks – Cēsu novada pašvaldības policijas priekšnieks Guntars Norbuts 

Komisijas locekļi: 

Cēsu novada Centrālās administrācijas Attīstības pārvaldes Teritorijas plānošanas un stratēģiskās 
attīstības nodaļas teritorijas plānotāja Madara Jenerte  
 
CSDD Cēsu KAC vadītājs Andris Millers 
 

Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes ceļu būvinženieris Arturs Antonovs 

Valsts policijas Vidzemes reģiona pārvaldes Dienvidvidzemes iecirkņa priekšnieka vietnieks, 
Reaģēšanas nodaļas priekšnieks pulkvežleitnants Aleksandrs Suškins 
 
Nepiedalās: Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes Cēsu 

pilsētas un Vaives pagasta teritorijas un infrastruktūras pārvaldības nodaļas komunālinženieris 

Didzis Ozoliņš 

Piedalās: Egils Kurpnieks, Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītāja vietnieks komunālajos jautājumos; Edmunds Grietēns, Priekuļu apvienības 

pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskos jautājumos  

Sēdi vada: Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu 

apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
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Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par gājēju pārejas izveidi Viestura ielā, Cēsīs, pie TOP veikala 

 2.  Par satiksmes organizācijas maiņu Vecpiebalgā 

 3.  Par Kungu ielas transporta kustības virzieniem Cēsīs. 

 4.  Par Cīrulīšu ielā zīmes Nr. 323 "Maksimālā ātruma ierobežošana" uzstādīšanu. 

 5.  Par ātruma vaļņu uzstādīšanu uz Annas ielas un Pāvila ielas, Raiskuma ielas krustojumos, 

Cēsīs, Cēsu novadā. 

 6.  Par ceļa apzīmējuma izveidošanu uz Līgatnes ielas, Cēsīs. 

 7.  Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanas shēmu uz autoceļa Nr.32 

Tautas nams- Upītes gar īpašumiem "Līči" un "Upītes". 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par gājēju pārejas izveidi Viestura ielā Cēsīs, pie TOP veikala 

2  Par satiksmes organizācijas maiņu Vecpiebalgā 

3  Par Kungu ielas transporta kustības virzieniem Cēsīs. 

4  Par Cīrulīšu ielā zīmes Nr. 323 "Maksimālā ātruma ierobežošana" 

uzstādīšanu. 

5  Par ātruma vaļņu uzstādīšanu uz Annas ielas un Pāvila ielas, Raiskuma ielas 

krustojumos, Cēsīs, Cēsu novadā. 

6  Par ceļa apzīmējuma izveidošanu uz Līgatnes ielas, Cēsīs. 

7  Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanas shēmu uz 

autoceļa Nr.32 Tautas nams- Upītes gar īpašumiem "Līči" un "Upītes". 

 

1. 

Par gājēju pārejas izveidi Viestura ielā, Cēsīs, pie TOP veikala 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs 

 

Izsakās E.Kurpnieks, G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc komisijas locekļu diskusijām, tiek piedāvāts balsot par trim variantiem: 



 3 

1. Variants. Uzdot ĪAP (Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei) iekļaut 2025.gada budžeta 

projektā gājēju pārejas izveidi (horizontālo apzīmējumu krāsošanu - “gājēju pāreja” Nr. 931 

pār Viestura ielu Slimnīcas ielas un Viestura ielas krustojumā, kā arī nepārtrauktās līnijas 

Nr. 928 kopā ar 923. apzīmējumu, kur pārkārtošanās atļauta tikai no vienas braukšanas 

joslas, Viestura ielā gar autobusa pieturu). 

2. Variants. Neatbalstīt gājēju pārejas izveidi. 

3. Variants. Izbūvēt gājēju pāreju Viestura ielā aiz krustojuma ar Slimnīcas ielu, 0,455km, 

pasūtot tehnisko projektu. 

Balsojums par 1.variantu: par 3 (A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs), pret – 3 (V.Kalandārovs, 

A.Millers, G.Norbuts). 

Balsojums par 2.variantu: par 3 (A.Millers, G.Norbuts, V.Kalandārovs), pret – 3 (A.Suškins, 

M.Jenerte, A.Antonovs). 

Līdz ar to par 3.variantu nav nepieciešams balsot. Pēc balsojuma rezultātiem: par 3 (A.Millers, 

G.Norbuts, V.Kalandārovs), pret – 3 (A.Suškins, M.Jenerte, A.Antonovs), nolēma: Neatbalstīt 

gājēju pārejas izveidi Viestura ielā pie TOP veikala. 

2. 

Par satiksmes organizācijas maiņu Vecpiebalgā 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu 

apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs, par Vecpiebalgas apvienības 

pārvaldes saņemto iesniegumu par satiksmes organizācijas maiņu Cēsu novada Vecpiebalgas 

ciema Bērnudārza ielas posmā no Ziemeļu ielas līdz Meža ielai, kura ved gar pirmsskolas izglītības 

iestādi “Mazputniņš”. Pārvalde lūdz minētajā ielas posmā mainīt satiksmes kustību no divvirziena 

kustības uz vienvirziena kustību un aizliegt apstāšanos un stāvēšanu ielas malā. Pielikumā 

pievienota karte, kurā attēlots satiksmes kustības virziens un zīmju novietojums. 

Izsakās G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem par 6 (G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, 

V.Kalandārovs), pret – nav, atturas nav, nolēma: Saskaņot satiksmes organizācijas tehnisko 

līdzekļu uzstādīšanas shēmu Cēsu novada Vecpiebalgas ciema Bērnudārza ielas posmā no 

Ziemeļu ielas līdz Meža ielai mainot satiksmes kustību no divvirziena kustības uz vienvirziena 

kustību un aizliegt apstāšanos un stāvēšanu ielas malā. 

 

3. 

Par Kungu ielas transporta kustības virzieniem Cēsīs. 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs. Steidzamības kārtā ir jāpieņem lēmums par Kungu ielas 

transporta kustību, lai pašvaldība iesniegtu projekta dokumentāciju. Priekšlikums: Kungu ielā 

plānojam transporta līdzekļu divvirziena kustību ar gājēju ietvēm (platums 1,6m) abās pusēs 
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(šaurākā vietā gan tikai 1,2m), ielas braucamās daļas kopējais platums 4,9m. Satiksmes 

mierināšanai paredzam divus paceltos krustojumus. Vienu Palejas, otru Rīgas ielas atzara 

krustojumos ar Kungu ielu. 

 

Balsojums:  

1. par divvirziena kustību – par – 5 (M.Jenerte, V.Kalandārovs, A.Millers, A.Suškins, 

A.Antonovs) 

2. par vienvirziena kustību – par – 1 (G.Norbuts) 

3. vienam nepiedaloties (D.Ozoliņš) 

Nolēma: Kungu ielā atbalstīt divvirzienu kustību ar gājēju ietvēm. Satiksmes mierināšanai 

paredzēt divus paceltos krustojumus. Vienu Palejas, otru Rīgas ielas atzara krustojumos ar Kungu 

ielu. 

4. 

Par Cīrulīšu ielā zīmes Nr. 323 "Maksimālā ātruma ierobežošana" uzstādīšanu. 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs 

Izsakās E.Grietēns, G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem par 6 (G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, 

V.Kalandārovs), pret – nav, atturas nav, nolēma: Cīrulīšu ielā posmā no Pētera ielas līdz Kovārņa 

ielai ierobežot satiksmes ātrumu uzstādīt zīmes Nr. 323 "Maksimālā ātruma ierobežošana 

30km/ha". 

5. 
Par ātruma vaļņu uzstādīšanu uz Annas ielas, Pāvila ielas un  Raiskuma ielas krustojumos, 

Cēsīs, Cēsu novadā. 

Ziņo: Edmunds Grietēns, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskos jautājumos  

Lūdzu izskatīt iespēju uzstādīt ātruma vaļņus uz Annas ielas un Pāvila ielas, Raiskuma ielas 

krustojumos, Cēsīs, Cēsu novadā (pielikumā iespējamās uzstādīšanas vietas) pie 2.pamatskolas PII, 

sakarā ar intensīvu transporta kustību, kur satiksmes dalībnieki neievēro dzīvojamās zonas zīmes 

un rada apdraudējumu minētajā zonā  atrodošos bērnu drošu pārvietošanos. Lūgums abus minētos 

satiksmes drošības uzlabojumus iekļaut 2025.gada Cēsu novada pašvaldības budžetā.  
 

 

Izsakās G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem par 6 (G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, 

V.Kalandārovs), pret – nav, atturas nav, nolēma: ĪAP 2025.gada budžeta projektā paredzēt 

finansējuma iespējas ātruma vaļņu uzstādīšanai uz Annas, Pāvila un Raiskuma ielas krustojumos, 

Cēsīs, Cēsu novadā.  
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6. 

Par ceļa apzīmējuma izveidošanu uz Līgatnes ielas, Cēsīs. 

Ziņo: Edmunds Grietēns, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskos jautājumos  

Lūdzu izskatīt iespēju veikt ceļa norobežojošā apzīmējuma krāsojuma (kas apzīmē gājēju daļu) 

turpinājumu no Līgatnes ielas un Pētera ielas krustojuma līdz pagriezienam uz Ozolkalnu (kur 

saskaņā ar kadastra datiem beidzas Līgatnes iela). Minētais apzīmējuma turpinājums 

nepieciešams, lai uzlabotu gājēju un riteņbraucēju drošību, ņemot vērā, ka nav izbūvēta gājēju 

ietve. Ielas posmā veidojas jaunas apbūves, kā arī ir liela satiksmes kustība uz Cēsu novada tūrisma 

un atpūtas vietām. Lūgums abus minētos satiksmes drošības uzlabojumus iekļaut 2025.gada Cēsu 

novada pašvaldības budžetā.   
 

Izsakās E.Kurpnieks, G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem par 6 (G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, 

V.Kalandārovs), pret – nav, atturas nav, nolēma: ĪAP 2025.gada budžeta projektā paredzēt 

finansējuma iespēju ceļa apzīmējuma izveidošanai uz Līgatnes ielas, Cēsīs.  
 

7. 
Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanas shēmu uz autoceļa Nr.32 Tautas 

nams- Upītes gar īpašumiem "Līči" un "Upītes". 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 

pārvaldes vadītājs Vladimirs Kalandārovs 

 

Izsakās E.Kurpnieks, G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, V.Kalandārovs 

Pēc balsojuma rezultātiem par 6 (G.Norbuts, M.Jenerte, A.Antonovs, A.Suškins, A.Millers, 

V.Kalandārovs), pret – nav, atturas nav, nolēma: Saskaņot satiksmes organizācijas tehnisko 

līdzekļu uzstādīšanas shēmu uz autoceļa Nr.32 Tautas nams- Upītes gar īpašumiem "Līči" un 

"Upītes".  
 

Sēdi vadīja  

Komisijas priekšsēdētājs Vladimirs Kalandārovs 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

 

Raunas iela 4, Cēsis 14.11.2024.  

ŠIS DOKUMENTS ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA 

ZĪMOGU 


